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CONSELL DE BARRI DE SARRIA 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 28/02/23 Hora: 18:30 
Lloc: Centre Cívic Casa Orlandai (c. Jaume Piquet, 23) 
Retransmissió en streaming: https://www.youtube.com/watch?v=pERX9fVPND8 
 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle, regidor del districte 
Vice-persidència: Sra. Eva Ceano-Vivas, presidenta de l’Associació Veïnal de Sarrià 
Conseller/a: Sr. Max Cahner, , conseller del districte 
  
Comissió de Seguiment:  5   
Representants d’Entitats/Associacions:  13 
Consellers o conselleres o altres representants polítics:  3 
Tècnics o tècniques  municipals:  4 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 36 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones:16 
Homes:20 

 
Ordre del dia 

1. Informacions breus 
2. Actuacions previstes de Parcs i Jardins i Campanya Cuidar un escocell 
3. Informacions Concurs d’idees Jardins d’Oriol Martorell 
4. Balanç de mandat 
5. Precs i preguntes 

 
Resum 
 
A l’inici del Consell la Vice-presidenta Eva Ceano, fa presentació dels temes de l’ordre del dia i qui els 
exposarà, també informa sobre l’enquesta per avaluar els consells de barri, que s’ha repartit a les 
persones assistents . 
 
1. Informacions breus 

 

 Informació sobre les dues xerrades de subvencions a les millores d’habitatge en temes de 

sostenibilitat, es realitzaran  el 21/3 a Vallvidrera i el 28/3 a Vil.la Urania, a les 18 hores totes 

dues. 

 Canvis de sentit en diferents carrers. Per millorar seguretat vianants: a Abad Samso, entre 

Rocabertí i Tradició; Per evitar pas de vehicles de gran tonatge i el Carrer Salvador Mundi es 

tallarà al pas de cotxes des de Major de Sarrià , al carrer Euterpe, que  canviarà de sentit. 

  

https://www.youtube.com/watch?v=pERX9fVPND8


 
 
 
 
 
 
 
 

 Cavalcada de Reis. Aquest any s’ha fet una parada a la pl. del Consell de la Vila on es recollien les 

cartes en una haima, això va crear una polèmica degut a que no es va fer la cavalcada, degut a 

que l’associació de comerciants no es podia fer càrrec de fer-la , al finalitzar les festes es van 

reunir, les associacions de comerciants i el districte i s’ha acordat que  la promoció la faran els 

comerciants i el districte es farà càrrec econòmicament, s’ha demanat a entitats del districte que 

col·laborin, ja s’ha parlat al plenari. 

 
2. Actuacions previstes de Parcs i Jardins i Campanya Cuidar un escocell 
 

A. 

 Des de Parcs i Jardins s’elabora el pla d’accions trimestral, on diu que  durant el 1r trimestre de 

l’any a Sarrià es farà una plantació de 161 arbres, la campanya de poda es de gener a març i 

d’octubre a desembre, informen dels espais on es farà, també es fa gestió d’escocells i 

manteniment, neteja i desbrossament, s’ha fet neteja manual a l’Av. Josep Vicenç Foix . Aquesta 

informació es publica a traves de la web de PiJ. 

 Es comenta que actualment Parcs i Jardins, tenen en compte de plantar arbres nous que no 

produeixin al·lèrgies. 

B. 

 Plantació escocells, a Sarrià hi ha una 15à d’escocells , qui vulgui participar d’aquest projecte 

s’informa que es fa a traves de la oficina virtual de tràmits, es mostren tres exemples que hi ha a 

Sarrià, i s’explica la normativa per a poder accedir a aquest tràmit. 

 Un  membre de l’associació veïnal,  explica al veïnat com plantar un escocell, diu que es  per 

tenir una oportunitat al barri, per a que millori, creuen que es el seu espai públic i que s’ha de 

fer millor del que tenen, explica com ells ho van fer, diu que es un moment molt divertit ja que 

es una manera de compartir amb el veïnat, el comerç i les entitats. Vol transmetre que es una 

oportunitat, el cost no es molt alt. 

 S’ informa que ara s’accepta la sol·licitud però no es pot tirar endavant fins que no acabi la 

situació de sequera 

  
3. Informacions Concurs d’idees Jardins d’Oriol Martorell 
 

Espai situat entre els dos barris de Sarrià i Tres Torres, es vol trobar un encaix amb una zona verda 
amb passeres per a que els veïns dels dos barris puguin anar d’un costat a un altre. 
S’ensenya l’àmbit que ocuparan els jardins , i expliquen els objectius del concurs, no es poden donar 
les bases ja que encara no surten publicades fins d’aquí uns dies, al consell de barri de Tres Torres ja 
es podran llegir. 
 

  



 
 
 
 
 
 
 
 

4. Balanç de mandat 
 
El Conseller Max Cahnner, informa  que aquest punt  es fa al ser l’últim consell del mandat, 
informant d’una sèrie de punts demanats per la comissió de seguiment, el conseller informa en 
termes generals d’algunes dades per situar el barri dins de la ciutat i els següents temes: 

 L9 s’han reprès les obres i el districte sempre que es necessiti farà d’enllaç entre generalitat i 

veïnat. 

 Carril bici de via augusta, ha estat possible gracies als  pressupostos participatius i conveni entre 

partits. Actuació feta fins a pl. Molina 

 Porta a Porta  i neteja  

- S’agraeix al veïnat el compromís  que tenen per millorar el reciclatge al barri fent servir 

aquest sistema que els produeix alguna que altre molèstia, i s’agraeix  al regidor per intentar 

solucionar els problemes que venen donats per la millora del servei i les queixes dels veïns. 

Informació de la comissió de seguiment amb propostes de millora, punts urgències, 

contenidors higiene intima, incentiu bonificació, implantació servei a domicili per a gent 

gran i persones amb mobilitat reduïda, web de demandes i seguiments. 

- El soroll dels camions que produeixen molèsties, la solució definitiva seran els camions de 

gran tonatge elèctrics bicompartimentat serà al juliol s’han endarrerit degut al context 

global de la guerra , s’han fet algunes millores per mitigar el problema. 

- Ubicacions de contenidors, s’ha anat fent algun ajustament, es busca apropar totes les 

fraccions a la mateixa ubicació, per això s’han mogut algunes. 

 Can Ponsic: hi ha voluntat que la nova comissaria de l’Av. Foix, es faci per a que Can Ponsic acabi 

sent el conservatori de música que es volia des d’un inici. El regidor informa que en el mandat 

s’ha fet un augment del cos de la urbana i els mossos, la prioritat es que el primer equipament 

policial sigui el de Sarrià, ja que Can Ponsic no esta en condicions, Es farà una reunió pel 2025 

quan el projecte de la comissaria estigui mes avançat per a que el barri conegui com serà. 

 Biblioteca:  

- El resultat final millorarà les molèsties que han sorgit al llarg de les obres, les restes 

arqueològiques al ser d’una propietat municipal s’han de conservar, s’han documentat. 

- Informen que recollirà les noves dependències del Districte, espai enjardinat, espai 

polivalent, les escoles podran fer us de l’equipament. El regidor diu que d’aquí un any 

s’inaugurarà la biblioteca. 

 Parc Joan Raventós falta executar la segona fase, a la comissió de govern s’aprovarà el projecte 

amb un cost aproximat de 4 milions d’euros. La Vicepresidenta consulta si no estava feta ja el 

projecte executiu s’informa que no es així . Falta acabar els diferents recorreguts , es vol 

mantenir el bosquets que hi ha al mig i integrar les àrees de joc infantil, evitar que les aigües 

pluvials vagin al clavegueram aquest projecte s’aprovarà al març. 

 Pla Director del Parc del Castell de l’Oreneta: s’està fent un procés participatiu actualment fase 

de debat, es diu qui participa , ja es va fer la fase d’informació. Hi haurà dues sessions a debat el 

15  i el 29 de març , la informació esta a la web Decidim. 

  



 
 
 
 
 
 
 
 

 Vores Via Augusta, hi ha tres solar públics on s’impulsarà habitatge cooperatiu i les obres es 

faran al 2024, es realitzarà el primer habitatge cooperatiu per a gent gran, serà el primer a fer a 

tota Espanya, un altre per a persones amb discapacitat, amb serveis i adaptats, el nou centre 

residencial per a dones sense llar, la violeta, tindrà 26 places, esta gestionat per Assis, volen 

atendrà la problemàtica de les dones sensellarisme. 

 
5. Preguntes  i torn obert de paraules  

 
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents demandes i/o 
suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 

 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Queixa d’un veí de la poca poda dels arbres de la 
pl. de Sarrià, demanen que la resposta sigui 
donada a la següent Audiència Pública 

Es pren nota i es demanarà a Parcs i Jardins que 
ens faci un informe i li farem arribar al veí, 
també s’informarà a l’Audiència Pública 
 

El fet de plantar un escocell ho hauria de fer 
l’Ajuntament 

El Regidor respon que es una campanya de 
participació cívica igual que hi ha els horts i 
agraeix a l’associació veïnal que doni a conèixer 
aquest projecte. 
 

l’Espai Gardenyes troba molt bona la  iniciativa 
de plantar un escocell, però estaria be que Parcs 
i Jardins donessin algun ajut com terra i plantes 
que tenen als vivers municipals,  
 

Es parlarà amb Parcs i Jardins i es mirarà de 
millorar aquest servei. 
 

Una veïna demana si l’Espai Gardenyes, en el 
mapa que es mostra sobre els Jardins d’Oriol 
Martorell, esta en un nivell inferior, no entén 
com es farà la integració 
 

 Se li respon que el projecte no esta fet, 
precisament es d’això que s’està parlant. 
 

Es demana quan expliquen el parc d’Oriol 
Martorell que volen dir amb passeres, per dalt, 
pel carrer , pont . 
 

Es respon que es un espai de pas de prioritat per 
a vianants 
 

Veïnes de l’espai gardenyes no volen que es 
perdi aquest espai per la realització d’aquest 
jardins ja que es un espai de tot el veïnat que 
volen passejar, plantar o el que sigui, es un espai 
que es necessita 
 

Es respon com serà un concurs on l’Associació 
Veïnal estarà com a jurat, es valorarà tot això i 
tots els tècnics ho tindran en compte. 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

Vol saber quin percentatge de l’obra de pl. Sarrià  
serà biblioteca i quin dependències municipals. 
 

En total seran 5.400m2, d’aquests  1.600m2 seran 
biblioteca. 



 
 
 
 
 
 
 
 

Es demana informació l’estat de la qüestió de 
Can Reventós, si hi ha novetats, 

Avui mateix s’han reunit les dues parts amb 
voluntat de posar-se d’acord. No hi ha solució 
però estan negociant, no s’ha portat a tribunals. 
Lla voluntat es arribar a un acord abans de les 
eleccions. 
 

Neteja 

El problema de la recollida del Porta a Porta i el 
soroll, son els horaris de la recollida, ara han 
posat un camió de gas però la premsa la segueix 
fent a la matinada, estan a favor del Porta a 
Porta, però no del soroll. 
 

Respecte horari de recollida es pren nota per 
donar solució. 
 
 

Convivència/Civisme 

A la part de dalt de Major de Sarrià, s’està fent 
un edifici singular que ha hagut de mantenir la 
façana, però per dins es tot de formigó i fa 4 
anys que es fan obres, es un edifici unifamiliar i 
durant aquests 4 anys el veïnat ha hagut 
d’aguantar tots els camions eruga que han 
entrat per llançar el formigó, volen saber si al 
donar la llicencia es mira la repercussió que 
comporta als veïns i la repercussió al medi 
ambient 
 

No hi ha una compensació ja que no hi ha una 
normativa, es consulta l’adreça l’edifici esta 
davant del carrer Graus, davant del Vivanda. Es 
mirarà com esta el permís 
 

Prevenció i Seguretat 

La zona del carrer Plantada i Circumval·lació, es 
troben amb problemes d’inseguretat ja que el 
parc no te enllumenat. Van tenir problemes 
d’okupes. Tot i que els  veïns paguen empreses 
de seguretat, entren a robar constantment. La 
neteja del carrer Circumval·lació que es un cul de 
sac esta molt brut. Ells no tenen el Porta a Porta 
i s’ha de pensar en els porcs senglars, que tiren 
papereres, veure quin tipus de solució es pot 
trobar. 
 

Es pren nota i després els agents de la Gub 
podran mirar millor totes les problemàtiques 
que ha presentat. 
 

Mobilitat 

Problema de patinets i bicicletes rapides a Major 
de Sarrià, ja que no van en direcció dels cotxes, 
haurien de passar per un altre carrer, s’hauria de 
prohibir que passin per aquest carrer. 

S’ha de fer apel·lació al civisme i que la urbana 
sancioni, s’ha fet nova normativa, s’ha de 
recordar que menors 16 anys no poden anar en 
patinet, obligatorietat de dur casc, velocitat 
màxima 20Km/h, han de tenir assegurança. A 
més la plataforma única tant bicicletes com 
patinets poden anar en altre direcció. 
 

 
  



 
 
 
 
 
 
 
 

Perquè el c. Padró de la Creu, de Major fins J.V. 
Foix no es per vianants, com el tros de la dreta, 
tots els carrers del voltant ho son i el tros aquest 
no. 

Tema a abordar al nou pla d’actuació municipal 
aprovat abans de final d’any. 
 

A la part esquerra de la carretera de les Aigües, 
els caps de setmana passen molts cotxes i 
aparquen davant dels domicilis, demana que 
posin prohibició encara que ja en tenen una, 
però que els cotxes segueixen aparcant on no 
toca, ella va posar un test i la van multar a ella 
amb 500€. 
 

Es mirarà de reforçar la senyalística per a que els 
cotxes que no son dels veïns no puguin entrar ni 
aparcar. Es demana quin tros de carrer és? 
Carretera de les aigües del 91 al 99 pujant 
carretera de Vallvidrera a ma esquerra 

S’han anunciat el canvi de sentit de dos carrers i 
un s’havia informat a l’Associació Veïnal, però el 
de Salvador Mundi no, vol saber si es pot 
informar dels detalls. 

S’enviarà a l’entitat veïnal tots els estudis, ja que 
avui sols s’ha informat d’un resum. Ho ha decidit 
la taula tècnica de mobilitat després de valorar 
diferents opcions per a que els cotxes no vagin 
en contra direcció, i s’ha decidit tallar circulació 
de Major de Sarrià a Euterpe. En aquest espai no 
hi ha cap pàrquing. 
 

Al costat de les galeries hi ha l’únic pàrquing 
gran de Sarrià, hi ha cotxes, de lloguer que al no 
estar domiciliats a Sarrià no els donen les claus 
per la pilona i llavors no tenen pas i no poden 
aparcar a la plaça que tenen.  
 

En el cas del renting que cada cop esta sent mes 
triat com opció  de mobilitat, s’haurà d’estudiar 
aquesta casuística per a poder circular pel barri i 
tenir una clau de les pilones. 
 

Temes generals 

No s’entén si s’han augmentat el numero 
d’agents de Guàrdia Urbana, al carnestoltes van 
demanar 25 voluntaris i creu que això es una 
feina de la Guàrdia Urbana i no de les entitats. 
 

S’explica que la petició de voluntaris va ser de 12 
persones no de 25. 

A la Pl. Consell de la Vila fa uns dies que se sent 
soroll d’obres per posar 4 càmeres vol saber 
perquè seran. 

S’han posat unes càmeres que apunten a l’edifici 
de la Seu, no ha passat res, però es per motius 
de seguretat. No hi ha motiu de control. Seguim 
en alerta 4 de la fase terrorista sobre 5 i les 
dependències publiques son objectius. 
 

S’exposa el problema de fa anys del c. Granados:  
soroll continu de l’entrada del túnel, hi ha uns 
murs i no es va posar pantalles protectores pel 
soroll, tenen doble vidre però segueixen sentit el 
soroll depenent a quines hores molt més , també 
es queixa de l’escola Padre Damian que també 
fan molt soroll. Va fer una queixa i l’aporta a la 
taula. 
 

Faran mesuraments sonometrics i amb 
l’empresa s’intentarà donar resposta, mirar 
quina data objectiva te aquesta problemàtica i 
es parlarà amb la concessionària per veure la 
solució, es convocarà a una reunió al veïnat, per 
part del soroll de l’escola no es farà cap actuació 
 

 


